
STYREMØTE HENNING IL

Dato: 11.01.2023 Deltakere: Tilstede Ikke tilstede
Tid: 2000 - 2200 Leder Per-Ole Austmo x
Sted: Samfunnshuset Kasserer Vegard Forbord x

Sekretær Kristin Rannem x
Styremedlem Randi Nilsen x
Styremedlem Odd Reidar Austmo x
Styremedlem Trine Axelberg x
1. vara Judith Marie Moen x
2. vara Stina Musum x
Leder ski Vegard Forbord x
Leder fotball Silje-Adelaide Austmo x
Leder trim Anne Storsve Lund x
Ressursgruppa Trond Iversen x

Sak: Behandlet: Ansvarlig/frist:
01/23 Godkjenning av innkalling og sakliste

Vedtak: godkjent

Per-Ole

02/23 Godkjenning av protokoll fra forrige møte (24.08)

Forslag til Vedtak: godkjent uten merknader

Per-Ole

03/23 Faste saker

a) Økonomi 2022

Per-Ole/Vegard









Balanse





Etter gjennomgang av økonomien kan vi konkludere med at vi har kontroll på økonomien

og vi kan fortsette å bruke penger for å stimulere til økt aktivitet.

b) Status fotballgruppa

Evalueringsmøte med trenere gjennomført.

G11/G10: Vintertrening siden 01.01 (cageball/Salmarhallen)

G9/G8: Vintertrening fra jan/feb: cageball

J10/J9/J8:J9 og J8 satser på å stille med lag denne sesongen også.

G7/J7: Felles gruppe neste år også. Begynner i april/mai.

Må gjøres:

- Oppstart neste års kull.

- Fotballstyret tar kontakt med fotballstyret på Sparbu for overgang for J10.

- Vi trenger flere dommere og fotballgruppa er i kontakt med Sparbu for å gjennomføre

dommerkurs.

- Tor Olav Kokås må kontaktes for spyling av rør (drenering). Odd Reidar har tatt kontakt,

men det har ikke skjedd enda. Odd Reidar følger videre opp..

Bør gjøres:



- aktivitetslederkurs for ungdom som skal lede aktiviteter. Dette kan omfatte flere

på tvers av alder og idrett (fotball, allidrett, ski osv.)

c) Status skigruppa

Skileik og skitrening i gang. Skitrening fra 6 år. Deler i to grupper.

Skitrening og skileik er en populær aktivitet med mange deltakere.

Trenere: Per-Ole Austmo, Petter Joakim Heistad, Lars Erik Susegg, Vegard Forbord.

Må gjøres:

Lampa i smørebod må byttes. Petter Joakim Heistad er på saken.

Bør gjøres:

Kjøpe inn flere par ski.

d) Status trimgruppa

● Bagabu har booka onsdag og revy på torsdag:

○ Allidrett på mandag og onsdag

■ 1. og 2.: sammen (onsdag)

■ 3. trinn (mandag)

■ barnehagebarna (mandag)

● Henningtrimmen: god aktivitet. Mange turer i gjennomsnitt.

● Mandagstrimmen

● Gjennomført løpetrening i høst med godt oppmøte. Stor suksess!

● Henningvola Tour de Ski har startet.

● Anne tar kontakt med Jonas Kolstad om aktivitetslederkurs.

e) Status bygg og anlegg: Poengtrøa

Status arbeidsgruppe (oppussingsgruppe):

- De satser på å bli ferdig i løpet av neste uke.

- Det må kjøpes inn gulv som også må legges (Magnus har kontroll).

- Det må inn med noe elektrisk arbeid for å ferdigstille.

- Det er et mål om å bli ferdig til 4. februar.

- Det er skaffet sammenleggbare kontorsett slik at man kan ha pop-up-kontor.

Bør gjøres:

- Resten av kodelåsene bør byttes, det gjenstår tre kodelåser som ligger klare til montering.

f) Status bygg og anlegg: Henningvola

Vi har fått innvilget søknad om å felle noen trær rundt skihytta. Dette må gjøres i løpet av

vinteren.

Må gjøres:

- fjerne stolper som står opp midt i alpinbakken.

Bør gjøres:

- Arbeidsgruppe kjøkken: Morten? Erlend Nonstad? Sondre Haggren?

- Luftehatten over do bør ses på.

- Dørlåsen på speakerbua må fikses?



g) Status ressursgruppa

- utsettes til neste styremøte.

h) Status Steinkjer skidrift

Gjennomført et møte siden sist. Skidrift har fått 50000 mindre i tilskudd fra Steinkjer

kommune. Tilbakemelding fra styret er å kjøre mer rasjonelt.

j) Status Bulleråskomiteen

De har møte i dag og de er i gang med planlegging.

k) Status turrenn Mokk - Henningvola påske 2023

Søknad om å kjøre 2023, 2024 og 2025 er søkt og innvilget 3 ganger pr. år.

Det må settes ned en komité som jobber med dette.

Forslag: Torstein Sørli, Ørjan Aurstad, Eivind Marius Haugan. Per-Ole spør disse.

l) Status e-sport

Ikke vært noen aktivitet siden sist.

Vi må undersøke litt om det er interesse for dette og om det er noen med kapasitet og

interessert i å starte opp.

m) Status “Silverklubb”

Ingen aktivitet så langt.

n) Sponsor

Ingen nye sponsorer så langt, men vi holder på å fornye avtalen med Grande entreprenør.

Det jobbes kontinuerlig med å finne ny.

o) Dialog med Fjellstyret/Statsskog

Prøve å få til dialogmøte i løpet av våren.

18/22

oppfølging

Henningvola - frisbeegolf og skihopp

Frisbeegolf:

- skal vi vurdere og se på muligheten for å ha frisbeegolf på Henningvola?

- dette kan være et samarbeid med frisbeegolfklubben

Fordeler: Fjellveien blir mer brukt og man kan også ha frisbeegolf på vinteren.

Ulemper: Kan komme i konflikt med annen aktivitet.

Vedtak: Vi tar kontakt med Truls Sormul for å høre om befaring. Per-Ole og Vegard følger

opp dette til våren.

Per-Ole

04/23 Årsmøte



- Årsmelding
- Årsregnskap
- Valgkomité
- Plan for 2023

02.03.23 kl 18.30
Møteplan
(for
hovedstyret)

02.03.2023 - Årsmøte Vegard

Saker til behandling på neste møte:

- tilbakemelding fra gruppene om prosjekter til vedlikeholdsplanen.

- Alle gruppene bør ta opp og se på hvilke folk som finns og om noen kan tenke seg å gjøre noe. Vi skal legge

en plan for 2023.

Vedlikeholdsplan

Hva skal gjøres? Hvem skal gjøre? Frist

Skitrekkbua må vatres Dugnad 2023

Elektrisk anlegg skitrekkbu må gåes over Petter Joakim Heistad 2023

Maling av skihytta Fridtjof 2023

Ny infotavle ved skihytta Fjellstyret 2023

Klubbhuset gjøres ferdig Dugnad 2023

Skihytta - nytt kjøkken Dugnad


